
Zápisnica č. 9/2019 

Zo spoločného  zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

konaného  dňa 05.12. 2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1 / 

Spoločné zasadnutie predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc,  otvoril a viedol 

predseda OPK Čadca, JUDr. Milan Krčmárik, privítal prítomných, oboznámil ich s 

programom zasadnutia.  

K bodu 2/ 

Hlavným bodom jednania je prerokovanie plánu akcií na rok 2020. 

O pláne osvetovej komisie informoval Ing. M. Franek, predseda OK.  

CHPT- 23.3.-29.3. 2020 – Dom kultúry Makov 

DSH- 27.9. 2020 – Kaštieľ v Oščadnici 

Ing. Riško : dotazoval sa k zmene miesta Dňa sv. Huberta, nakoľko predpokladal, že sa bude 

pokračovať v novozačatej tradícií na Živčákovej, je názoru, že pri organizácií DSH na 

Živčákovej nedošlo k nijakému väčšiemu organizačnému zlyhaniu. Zhodnotil plusy/mínusy 

konania DSH na vyššie uvedenom mieste ( za výhody považuje parkovanie, zabezpečenie 

„suchej i mokrej „ varianty omše, úspešné dlhotrvajúce org. zabezpečenie dobrého chodu 

akcie; nevýhody – drobné nedostatky spôsobené prvotným organizovaním akcie na tomto 

mieste, do budúcna vyriešenie „dôstojnejšieho“ odovzdávania vyznamenaní). S celkovou 

organizáciou je spokojný.  

Ing. Franek : miesto konania DSH je predbežné, úloha je v štádiu riešenia.  

Mgr. Kubošek : pridal sa k názoru Ing. Riška, je potrebné vyzdvihnúť, že miesto konania 

akcie bolo využité prvý krát a žiadne veľké organizačné zlyhanie sa nedá vytknúť. 

Vyzdvihol dominanciu duchovnej stránky a dôstojnosti bohoslužby.  

Ladislav Kozub : nízka účasť členov PZ/PS  

JUDr. Šamaj : každoročné regionálne akcie organizujú tie isté PZ/PS a ich overení členovia 

Ing. Franek : „malé podujatia DSH“ zatieňujú spoločného Huberta, organizovaného OPK 



Ing. Riško : je správne, ak sa členovia PZ/PS vedia zadosťučiniť nepoľovníckej verejnosti, 

osveta a vďačnosť je dôležitá 

Ing. Franek : informoval o jednomyseľnom  zamietnutí organizovania poľovníckeho plesu 

v roku 2020  

Silvester Pastva : informoval o plánovaných kynologických podujatiach KK OPK Čadca  

Ing. Riško : v mene predsedu KK RgO Kysúc informoval o konaní plánovaného Kysuckého 

pohára v brlohárení, dňa 12.9.2020 

JUDr. Krčmárik : informoval o plánovaných streleckých podujatiach v mene predsedu  SK 

OPK Čadca  

Ing. Riško : informoval, že vrhačky sú majetok SPZ RgO, pre organizovanie preteku 

Compak Sporting je potrebné zabezpečenie ďalších stanovíšť.  

JUDr. Krčmárik : dotazoval sa o refundáciu Dňa sv. Huberta, navrhol 50% z celkovej sumy- 

OPK, 50%- RgO 

Ing. Riško : odpovedal na dotaz JUDr. Krčmárika, že zvykom býva refundovať až po 

záverečnom vyhodnotení koncoročného zúčtovania tak, aby obe organizácie ( OPK, RgO) 

platili čo najnižšie daňové priznania  

K bodu 3/ 

Rôzne  

Ladislav Chreno : odstúpil z funkcie predsedu poľovníckej komisie v SPZ RgO Kysúc  

Ing. Šutý : požiadal, aby nebol pozývaný na spoločné zasadnutia Predstavenstiev OPK 

a RgO SPZ, nakoľko to nepriaznivo vplýva na jeho zdravotný stav.  

 

K bodu 4/    

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

spoločné zasadnutie. 

 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


